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Законопроектът за изменение и допълнение на Закона за тютюна, тютюневите и свързаните с тях изделия, внесен
от Костадин Ангелов (ПГ на ГЕРБ-СДС) на 7 февруари 2025 г., беше приет единодушно от парламентарната
икономическа комисия, предаде БТА. Предложеният законопроект ще създаде възможност за опазване живота и
здравето на българските граждани от вредното въздействие на електронните цигари, придоб... 

Икономическата комисия в парламента забрани изцяло вейповете Даниел Лорер иска премахване само на
еднократните Забраната за продажба на електронни цигари, познати като вейпове, няма да доведе до
съществени проблеми за държавния бюджет. Това обяви шефът на Агенция "Митници" Георги Димов по време на
заседание на парламентарната комисия по икономика и иновации във вторник. На нея депутатите единодуш... 

Редица въпроси се очакват по темата към второ четенеДепутатите приеха на първо четене забрана за вейпове.
Предложения законопроект бе приет с единодушие. Проблемът с вейповете се задълбочи, заяви Костадин
Ангелов от ГЕРБ в комисията по икономическа политика при представяне на законопроект за забрана на
вейповете. Над 2000 души са потърсили помощ след употреба на вейп. 68 в света са починали заради... 

Депутатите приеха на първо четене забрана за вейпове. Предложения законопроект бе приет с единодушие.

Заглавие: Комисия в парламента одобри забрана на вейповете на първо четене
Дата: 12.02.2025 09:33
Медия: Плевен Утре

Заглавие: Тодор Иванджиков
Дата: 11.02.2025 00:00
Медия: 

Заглавие: Спирането на вейповете нямало да удари бюджета (Обзор)
Дата: 11.02.2025 22:00
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Депутатите приеха на първо четене забрана на вейповете
Дата: 11.02.2025 19:40
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Забраниха вейповете
Дата: 11.02.2025 18:07
Медия: news 24

https://plevenutre.bg/2025/02/12/639960-komisia_v_parlamenta_odobri_zabrana_na_veypovete_na_purvo_chetene
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/19897889
https://lupa.bg/news/deputatite-prieha-na-parvo-chetene-zabrana-na-veipovete_337831news.html
https://news24sofia.eu/zabranikha-veipovete/


Проблемът с вейповете се задълбочи, заяви Костадин Ангелов от ГЕРБ в комисията по икономическа политика
при представяне на законопроект за забрана на вейповете. Над 2000 души са потърсили помощ след употреба на
вейп. 68 в света са починали заради вейпове. Вече има и заболяване, свързано с употреба... 

С пълно единодушие от 21 гласа парламентарната Комисия по икономическа политика и иновации прие
предложените промени в Закона за тютюна, тютюневите и свързаните с тях изделия, предаде репортер на
"Фокус".Измененията касаят пълната забрана за продажба на вейп устройства, не само на непълнолетни.
Законопроектът е внесен от д-р Костадин Ангелов от ГЕРБ-СДС."Медицинските мотиви за приемане на този ЗИД... 

Законопроектът за изменение и допълнение на Закона за тютюна, тютюневите и свързаните с тях изделия, внесен
от Костадин Ангелов (ПГ на ГЕРБ-СДС) на 7 февруари 2025 г., беше приет единодушно от парламентарната
икономическа комисия. Предложеният законопроект ще създаде възможност за опазване живота и здравето на
българските граждани от вредното въздействие на електронните цигари, придобили популярно... 

С пълно единодушие от 21 гласа парламентарната Комисия по икономическа политика и иновации прие
предложените промени в Закона за тютюна, тютюневите и свързаните с тях изделия, предаде репортер на
"Фокус".Измененията касаят пълната забрана за продажба на вейп устройства, не само на непълнолетни.
Законопроектът е внесен от д-р Костадин Ангелов от ГЕРБ-СДС."Медицинските мотиви за приемане на този ЗИД... 

С пълно единодушие от 21 гласа парламентарната Комисия по икономическа политика и иновации прие
предложените промени в Закона за тютюна, тютюневите и свързаните с тях изделия, предаде репортер на
"Фокус".Измененията касаят пълната забрана за продажба на вейп устройства, не само на непълнолетни.
Законопроектът е внесен от д-р Костадин Ангелов от ГЕРБ-СДС."Медицинските мотиви за приемане на този ЗИД... 

С пълно единодушие от 21 гласа парламентарната Комисия по икономическа политика и иновации прие
предложените промени в Закона за тютюна, тютюневите и свързаните с тях изделия, предаде репортер на
"Фокус".Измененията касаят пълната забрана за продажба на вейп устройства, не само на непълнолетни.
Законопроектът е внесен от д-р Костадин Ангелов от ГЕРБ-СДС."Медицинските мотиви за приемане на този ЗИД... 

Депутатите приеха на първо четене забрана за вейпове. Предложения законопроект бе приет с единодушие.
Проблемът с вейповете се задълбочи, заяви Костадин Ангелов от ГЕРБ в комисията по икономическа политика
при представяне на законопроект за забрана на вейповете. Над 2000 души са потърсили помощ след употреба на

Заглавие: В Комисия: Депутатите единодушно гласуваха "За" забраната на вейповете
Дата: 11.02.2025 17:40
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Парламентарната икономическа комисия прие единодушно на първо четене законопроекта за
забрана на вейпове и на енергийни напитки за деца
Дата: 11.02.2025 17:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: В Комисия: Депутатите единодушно гласуваха "За" забраната на вейповете
Дата: 11.02.2025 17:19
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Депутатите единодушни за вейповете
Дата: 11.02.2025 17:10
Медия: Бургас 24

Заглавие: В Комисия: Депутатите единодушно гласуваха "За" забраната на вейповете
Дата: 11.02.2025 17:27
Медия: Пловдив 24

Заглавие: На първо четене депутатите забраняват вейповете
Дата: 11.02.2025 16:41
Медия: ABCnews.bg

https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/V-Komisiya-Deputatite-edinodushno-glasuvaha-Za-zabranata-na-veipovete-2445254
https://www.bta.bg/bg/news/economy/831605-parlamentarnata-ikonomicheska-komisiya-prie-edinodushno-na-parvo-chetene-zakonop
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/V-Komisiya-Deputatite-edinodushno-glasuvaha-Za-zabranata-na-veipovete-2445250
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Deputatite-edinodushni-za-veipovete-2445252
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/V-Komisiya-Deputatite-edinodushno-glasuvaha-Za-zabranata-na-veipovete-2445249
https://www.abcnews.bg/bg/news/17392848843075/na-parvo-chetene-deputatite-zabranyavat-veypovete


вейп. 68 в света са починали заради вейпове. Вече има и заболяване, свързано с употреба... 

Депутатите приеха на първо четене забрана за вейпове. Предложения законопроект бе приет с единодушие.
Проблемът с вейповете се задълбочи, заяви Костадин Ангелов от ГЕРБ в комисията по икономическа политика
при представяне на законопроект за забрана на вейповете. Над 2000 души са потърсили помощ след употреба на
вейп. 68 в света са починали заради вейпове. Вече има и заболяване, свързано с употреба... 

[email protected] От бранша предупредиха, че това ще доведе до сива икономика и нелегален внос на опасни
продукти Шефът на Митниците увери,ч е парите, събирани от акциз на фейпове са пренебрежимо малки и няма да
се отразят съществено на държавния бюджет С пълно единодушие парламентарната комисия по икономическа
политика и иновации забрани употребата и продажбата на електронни цигари, познати като... 

Председателството ще продължи от 1 януари до 30 юни 2025 г. По време на своето председателство Азербайджан
ще даде приоритет на укрепването на Организацията чрез ефективно прилагане на основополагащите документи
на Черноморското икономическо сътрудничество /ЧИС/: харта; актуализирана икономическа програма на ЧИС;
декларация от срещата на върха в Истанбул, приета на 25-ата годишнина на срещата на в... 

Индустрията почти убеди депутатите, че проблем са само контрабандните продуктиДепутатите от икономическата
комисия на Народното събрание единодушно приеха пълна забрана за пускане на вейпове на пазара у нас.
Промените в закона за тютюневите изделия, с които се променя и законът за здравето, минаха на първо четене,
но вероятно ще претърпят промени, след които забраната далеч няма да е пълна. Днес в... 

Не е известно кой го е изпратил и защо го е направил. Ясно е само едно: цялата история е сигнал за опасност. В
петък над най-голямото летище в България се появи дрон. Той летя над пистите около час, наруши обичайния
трафик и създаде риск от катастрофи. После изчезна. Не се знае къде е дронът в момента, не се знае кой го е
изпратил, не е ясно и с каква цел. Новината идва на фона на две големи войни... 

Инцидентът на летище София с мистериозния дрон по чудо се размина без тежки последици Министър Гроздан
Караджов и международните летища в България се договориха за въвеждане на анти-дрон системи
Мистериозният дрон, който си правеше каквото поиска на Летище София на 7 февруари т.г., предизвика сериозно
безпокойство и заради който бяха забавени шест полета, е бил хакнат, манипулиран и изобщо не е сл... 

Заглавие: На първо четене депутатите забраняват вейповете
Дата: 11.02.2025 16:32
Медия: News.bg

Заглавие: Икономическата комисия в НС забрани вейповете
Дата: 11.02.2025 16:06
Медия: 24 Часа

Заглавие: Република Азербайджан пое председателството на Организацията за черноморско икономическо
сътрудничество (ОЧИС)
Дата: 11.02.2025 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Пълната забрана за вейпове може и да не оцелее
Дата: 11.02.2025 10:55
Медия: Сега

Заглавие: "Не е нужно да носи оръжие, за да е опасен". Как дрон блокира летището в София
Дата: 12.02.2025 08:11
Медия: Свободна Европа

Заглавие: МВР и експерти: Дронът на летището е хакнат, манипулиран и не е случаен
Дата: 11.02.2025 21:03
Медия: Днес News

https://news.bg/politics/na-parvo-chetene-deputatite-zabranyavat-veypovete.html
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/19894796
https://www.bcci.bg/news/20784
https://www.segabg.com/hot/category-zdrave/pulnata-zabrana-za-veypove-mozhe-i-da-ne-ocelee
https://www.svobodnaevropa.bg/a/dron-letishte-sofiya/33310999.html
https://dnesnews.bg/2025/02/%D0%BC%D0%B2%D1%80-%D0%B8-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B8-%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B5-%D1%85%D0%B0%D0%BA/


Не е известно кой го е изпратил и защо го е направил. Ясно е само едно: цялата история е сигнал за опасност. В
петък над най-голямото летище в България се появи дрон. Той летя над пистите около час, наруши обичайния
трафик и създаде риск от катастрофи. После изчезна. Не се знае къде е дронът в момента, не се знае кой го е
изпратил, не е ясно и с каква цел. Новината идва на фона на две големи войни... 

Всички международни летища в България трябва да бъдат оборудвани с антидрон системи. За това се договориха
министърът на транспорта и съобщенията и вицепремиер Гроздан Караджов и представители на летищата в
София, Варна, Бургас, Пловдив, Горна Оряховица, Ръководство "Въздушно движение" (РВД) и Главна дирекция
"Гражданска въздухоплавателна администрация" (ГДГВА), съобщиха от пресцентъра на Министер... 

По думите му дронът не е бил малък, но е бил успешно проследен. "Не трябва обаче да разчитаме само на
визуално засичане. Този дрон е хакнат, няма никакви проследяващи. Това е провокация и въпросът трябва да се
разгледа", смята експертът. Според него по принцип дроновете трябва да са регистрирани, но стои казусът дали
всички са въведени в базата данни. Иванджиков алармира, че има тракери, които еле... 

Тодор Иванджиков и доц. Милен Иванов призоваха за инвестиции в системи за сигурностВластта предприема
спешни мерки, след като в петък дрон беше зaсечен на летище София и се стигна до забавяне на полети. "По-
скоро е сериозна провокация, а не тест. Трябва да вземем решения и да се променят закони. Надявам се да се
вземат най-правилните решения като системи. Трябва да го засечем, отклоним, арестувам... 

Дронът, който навлезе на летище София, явно е хакнат. Това допусна председателят на Асоциацията на
българската авиационна индустрия Тодор Иванджиков. Властите у нас продължават издирването на собственика
на дрона, който в петък вечерта навлезе във въздушния коридор за заход към пистата на летище София. Спешни
мерки за ограничаване на дроновете в зоните на летищата очертаха от Министерството на тра... 

Ежеседмично навсякъде по света стават инциденти между дронове и самолети, предупреди в интервю за БНР
Тодор Иванджиков, председател на Асоциацията на българската авиационна индустрия. Има антидрон системи,
обсъждани в последните 2-3 години и не се предприеха действия летищата да бъдат оборудвани, подчерта
експертът. В момента на пазара има доста добри системи, които могат да предпазят основните ме... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
7)

Заглавие: "Не е нужно да носи оръжие, за да е опасен". Как дрон блокира летището в София
Дата: 12.02.2025 09:39
Медия: Зарата

Заглавие: След инцидент с мистериозен дрон решиха: Всички международни летища у нас да бъдат оборудвани
с антидрон системи
Дата: 11.02.2025 17:44
Медия: Нюз Глас Ловеч

Заглавие: Експертът Тодор Иванджиков: Катастрофа с дрон може да предизвика големи щети
Дата: 10.02.2025 10:34
Медия: Frog news

Заглавие: Провокацията с дрона на летище София можеше да свали самолет
Дата: 11.02.2025 10:53
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Хакнат ли е бил дронът нарушител на летище София?
Дата: 11.02.2025 10:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: След "разходката" на дрон над Летище София: Ще се затегнат ли регулациите?
Дата: 11.02.2025 09:38
Медия: Novini.site

https://zarata.info/%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%B8-%D0%BE%D1%80%D1%8A%D0%B6%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD/
https://www.newsglas.com/sled-incident-s-misteriozen-dron-reshiha-vsichki-mejdunarodni-letishta-u-nas-da-badat-oborudvani-s-antidron-sistemi
https://www.frognews.bg/novini/ekspertat-todor-ivandjikov-katastrofa-dron-moje-predizvika-golemi-shteti.html
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/372813-provokatsiyata-s-drona-na-letishte-sofiya-mozheshe-da-svali-samolet
https://bntnews.bg/news/haknat-li-e-bil-dronat-narushitel-na-letishte-sofiya-1326327news.html
https://novini.site/%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%BD-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%BE%D1%84/


Новопостроените имоти стават все по-атрактивни за купувачите, показват анализите на Банка ДСК. Като лидер в
кредитирането и избор на над 2.5 млн. клиенти в България, финансовата институция идентифицира последните
тенденции на пазара на недвижими имоти. Благоприятните фактори, включително ниски лихви, нарастващо
благосъстояние и ниски нива на безработица, продължават да стимулират сектора. Водени о... 

Американската търговска камара в ЕС се противопоставя на намерението на американския президент Доналд
Тръмп да наложи мита на вноса от алуминий и стомана, се казва в нейно изявление. Оттам подчертават, че такова
решение ще има широко обхватен и предимно негативен ефект върху работните места, просперитета и сигурността
от двете страни на Атлантика. Вредите ще отидат по-далеч от сектора на алуминия ... 

От евентуален таван на цените най-много биха пострадали производителите, заявиха Симеон Караколев,
председател на Националната овцевъдна и козевъдна асоциация и Ивайло Гълъбов, председател на Съюз на
птицевъдите в България пред NOVA. Симеон Караколев даде пример с млякото, чиято цена, по думите му, от
производителя до потребителя поскъпва значително. "Държавата трябва да се фокусира върху механизм... 

За българското правителство реализацията на проекта за 7-и и 8-и блок на АЕЦ "Козлодуй" има стратегическо
значение за страната и региона. С изграждането на нови ядрени мощности България ще гарантира своята
енергийна независимост. Това каза министърът на енергетиката Жечо Станков в разговор с Даниел Съмнър, зам.-
изпълнителен директор и бъдещ изпълнителен директор от месец март 2025 г. на "Уестингха... 

За пореден път МОН се захвана да прави кардинални промени в училищното образование, и пак на парче. И за
пореден път БСП и левицата изобщо са извън този процес, като да не ги интересува. Така е вече от доста години. А
ако има отрасъл, който изгражда обществото и определя развитието на една страна във всички сфери, това е
образованието. Не икономиката, не технологиите. Образованието влиза във всеки... 

Регулаторите са органи, които вършат работата си по определени правила, а се създава усещането, че един човек
променя всичко в тях. Правилата обаче позволяват злоупотреба, затова по-важни се оказват членовете им.
Например КЗК - не е свършила работата си в нито един знаков казус, особено този с "Лукойл". Това каза
политологът Христо Панчугов в ефира на предаването "Твоят ден" по NOVA NEWS. По думит... 

Заглавие: 40% от ипотечните кредити за новопостроено жилище
Дата: 12.02.2025 09:10
Медия: Economynews

Заглавие: Американската търговска камара в ЕС е против митата върху вноса на алуминий и стомана
Дата: 12.02.2025 10:31
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Симеон Караколев: От евентуален таван на цените най-много ще пострадат производителите
Дата: 12.02.2025 10:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Енергийният министър поиска ускорена реализация на 7-и и 8-и блок на АЕЦ "Козлодуй" на визита в
САЩ
Дата: 12.02.2025 11:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Как да спасим погубеното ни училищно образование
Дата: 12.02.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Панчугов: Няма усещане за стабилна власт
Дата: 12.02.2025 09:50
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Нивата на корупция в България остават тревожно високи

http://www.economynews.bg/40-%D0%BE%D1%82-%D0%B8%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%BE-%D0%B6%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%B5-news115942.html
https://bnr.bg/post/102114526/amerikanskata-targovska-kamara-v-es-e-protiv-mitata-varhu-vnosa-na-aluminii-i-stomana
https://www.dotbg.bg/article/19899344
https://bntnews.bg/news/energiyniyat-ministar-poiska-uskorena-realizaciya-na-7-i-i-8-i-blok-na-aec-kozloduy-na-vizita-v-sasht-1326500news.html
https://www.duma.bg/kak-da-spasim-pogubenoto-ni-uchilishtno-obrazovanie-n301834
https://nova.bg/news/view/2025/02/12/487148/%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D1%87%D1%83%D0%B3%D0%BE%D0%B2-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D1%83%D1%81%D0%B5%D1%89%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82/
https://www.duma.bg/nivata-na-koruptsiya-v-balgariya-ostavat-trevozhno-visoki-n301874


България остава на корупционното дъно в класацията на "Трансперънси интернешънъл", като от страните в ЕС
България изпреварва единствено Унгария, която е последна в класацията. Това показва последното изследване
на неправителствената организация за нивата на корупция, публикувано вчера.България влошава резултата си от
45 точки в предходното изследване до 43 от 100 точки тази година и остава сред дъ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Технологията бързо навлиза в различни сектори от икономикатаРазработките в областта на изкуствения интелект
(AI) следват една след друга с бързи темпове и това води до големи промени на трудовия пазар. Това може да се
види отчетливо при някои от най-големите работодатели в Нидерландия, обобщава репортаж на телевизия NOS.
Голяма фабрика за кетъринг на летище Схипхол в Амстердам снабдява с храна око... 

Едно е желанието на работодателите, друго е реалната възможност за наемане на работници от трети страни.
Работодателите трудно стигат до работна сила в държави извън ЕС и се оказва, че не могат да ги задържат, каза в
интервю пред БНР Атанаска Тодорова, експерт в отдел "Пазар на труда, миграция и мобилност" в КНСБ. "За 2024 г.
повече от 40% от чужденците с разрешение да работя у нас напускат Българ... 

През 2024-а 40% от новодошлите си тръгнали преди третия месец Чуждите специалисти с разрешение за работа
са доста малко През 2024 г. за първи път от пандемията насам броят на гастарбайтерите от трети страни, които се
трудят в България, премина границата от 10 хиляди. 10 403 жители от държави извън Европейския съюз са
започнали работа у нас миналата година според Агенцията по заетостта. Заради нови... 

Тя посочи, че 60% от работните места в развитите икономики могат да бъдат засегнати, трансформирани или
премахнати Изкуственият интелект е като "цунами", което удря световния пазар на труда, заяви управляващият
директор на Международния валутен фонд /МВФ/ Кристалина Георгиева пред Си Ен Ен. Тя посочи, че 60% от
работните места в развитите икономики могат да бъдат засегнати, трансформирани или прем... 

Пет нови центъра за образователни, социални и здравни услуги ще бъдат създадени в малки населени места в
страната. Успоредно с това ще бъдат обучени и 600 образователни медиатори, които играят ключова роля за
свързването и приобщаването на уязвимите групи към социалната и образователната система.Дейностите ще се
реализират по нова програма "Поощряване на справедливостта: Здраве и приобщаващо образ... 

Дата: 12.02.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: От супермаркетите до полицията: как AI променя трудовия пазар в Нидерландия
Дата: 12.02.2025 08:24
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Чуждите работници не се задържат в България
Дата: 12.02.2025 08:10
Медия: Economynews

Заглавие: Киргизи, узбеки и непалци в топ 3 на 10-те хиляди чужди работници у нас, а плачем за още 250 000
(графика)
Дата: 12.02.2025 07:59
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Кристалина Георгиева: Изкуственият интелект удря като цунами световния пазар на труда
Дата: 12.02.2025 00:56
Медия: Фактор

Заглавие: 600 образователни медиатори ще преминат обучение за професионално израстване
Дата: 12.02.2025 10:40
Медия: Moreto.net

https://www.investor.bg/a/566-novini-i-analizi/408579-ot-supermarketite-do-politsiyata-kak-ai-promenya-trudoviya-pazar-v-niderlandiya
http://www.economynews.bg/%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-news115933.html
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/19897940
https://faktor.bg/kristalina-georgieva-izkustveniqt-intelekt-udrq-kato-cunami-svetovniq-pazar-na-truda
https://www.moreto.net/novini.php?n=507752&c=13


"Предвидени са 499 милиона лева за увеличение с 15 процента от 1 март на работните заплати на
педагогическите специалисти в предучилищното и училищното образование. Има и 123 милиона лева за
възнагражденията на непедагоческия персонал и те са свързани с минималната работна заплата", каза за БТА д-
р Янка Такева – председател на Синдиката на българските учители (СБУ) към КНСБ. Тя отбеляза, че "има р... 

Промените на трудовия пазар и застаряването на населението поставят нови предизвикателства пред хората над
50-годишна възраст, които търсят възможности за професионално развитие или ново начало в кариерата. Именно
върху тази група се фокусира платформата "Млади таланти 50+", която предлага обучения, кариерни възможности
и подкрепа за адаптация в динамичната икономическа среда. Това коментира за Ра... 

Социалният министър призова за по-справедлива пенсионна система В навечерието на гласуването на Бюджет
2025, министърът на труда и социалната политика Борислав Гуцанов разкри тревожни данни за състоянието на
пенсионната система в България. "Сега почти 50% от разходите за пенсии се доплащат от бюджета", заяви
министър Гуцанов в интервю за "Труд news". Социалният министър определи като "цинизъм" твъ... 

"Предвидени са 499 милиона лева за увеличение с 15 процента от 1 март на работните заплати на
педагогическите специалисти в предучилищното и училищното образование. Има и 123 милиона лева за
възнагражденията на непедагоческия персонал и те са свързани с минималната работна заплата", каза за БТА д-
р Янка Такева – председател на Синдиката на българските учители (СБУ) към КНСБ. Тя отбеляза, че "има р... 

Преди седмица правителството за втори път отказа на Българска работодателска асоциация иновативни
технологии /БРАИТ/ да я включи в Националния съвет за тристранно сътрудничество. БРАИТ кандидатства за НСТС
със 106 746 наети работници и служители, както и с 2 913 членове и работодателски организации. Без никакви
мотиви Комисията за установяване наличието на критериите за представителност констатира... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

На 27 февруари 2025 г. от 10:00 ч. в хотел Хилтън в София ще се проведе международна конференция Explore US с
нетуъркинг. Организатори са Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия
(ИАНМСП) и Американската търговска камара в България (AmCham), със съдействието на Посолството на САЩ в
България. 

Заглавие: Предвидени са 499 милиона лева за увеличение с 15 процента от 1 март на заплатите на учителите,
каза за БТА председателят на СБУ Янка Такева
Дата: 12.02.2025 10:44
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Млади таланти 50+: Нови възможности за кариера и развитие
Дата: 12.02.2025 09:59
Медия: Радио Благоевград

Заглавие: Борислав Гуцанов: 50% от разходите за пенсии се доплащат от бюджета
Дата: 12.02.2025 08:29
Медия: Dunavmost

Заглавие: Половин милиард лева са предвидени за вдигането на заплатите на учителите с 15%
Дата: 12.02.2025 10:51
Медия: Ruse.news

Заглавие: Александър Папратилов от БРАИТ: Скоро ще има огромна разлика между нациите, които използват AI
и останалите
Дата: 11.02.2025 20:30
Медия: Plovdiv Now

Заглавие: Международна конференция Explore US представя в София възможностите за бизнес в САЩ
Дата: 12.02.2025 09:12
Медия: Industry Info

https://ndt1.eu/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B0-499-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87/
https://bnr.bg/blagoevgrad/post/102114504/mladi-talanti-50-novi-vazmojnosti-za-kariera-i-razvitie
https://www.dunavmost.com/novini/borislav-gutsanov-50-ot-razhodite-za-pensii-se-doplashtat-ot-byudzheta
https://ruse.news/index.php/2025/02/12/polovin-miliard-leva-sa-predvideni-za-vdiganeto-na-zaplatite-na-uchitelite-s-15/
https://plovdivnow.bg/plovdiv/aleksandar-papratilov-brait-skoro-shte-ima-ogromna-razlika-115357/
https://industryinfo.bg/article/34374-mejdunarodna-konferenciia-explore-us-predstavia-v-sofiia-vazmojnostite-za-biznes-v-sasht


Има ли Перник предприемачески потенциал? Зам.-кметът на града, Стефан Кръстев, разкри, че местната
администрация работи на пълни обороти, за да привлича инвеститори с висока добавена стойност. Това се случи
по време на семинар за предприемачество "Възможности за предприемачество в Перник", организиран "Бранд
Медия България" в рамките на европейския проект TOP JOBS ("Кариерен преход на възможностит... 

В Народното събрание се проведе кръгла маса относно възможността за премахване на нотариалната заверка на
подписите при прехвърляне на автомобили. Инициативата, водена от депутата Йордан Иванов ("Демократична
България"), цели облекчаване на между 250 000 и 400 000 сделки годишно. Според ДБ и представители на
автомобилния сектор България е единствената страна в ЕС, където подобни сделки изискват но... 

"Веригите на доставки у нас са прекалено дълги. Прекалено много посредници и търговци има във всички вериги,
което надува цените", коментира синдикалистът във връзка с предстоящия утре бойкот на големите хранителни
вериги. "Отново стигаме до регулации. Те не биха могли да бъдат от рода на - контролираме надценката или
слагаме таван на цената, защото това не работи. Трябва да се дебне спекула, карт... 

Предприемат се оперативни действия на летището заради дрона, който прелетя над летище "София" и се действа
активно. Властите се опитват да разберат следите. Необходимо е време да се изчисти пистата за излитане и
кацене - стандартна процедура. Свикнали сме да работим за военните самолети на летището. Координирахме
работата, няма инцидент и няма проблем. Това заяви директорът на летище "София" Хесус... 

Ограничения в местата, над които може да летят дронове, предлага депутатът от ПП-ДБ Божидар Божанов, след
като в петък такава машина забави с по половин час шест полета в София. Божанов предлага промени в Закона за
гражданското въздухоплаване, които забраняват управлението безпилотни летателни апарати по начин, който
застрашава националната сигурност и въздухоплаването. Освен това се забранява лет... 

Машината е тествала родните служби, предполагат експертиПускането на дрона на летище София може да е
проба за нещо сериозно, като например атентат. Може би целта е да се види как работят службите и по какъв
начин. Това предположи пред Lupa.bg криминалистът Иван Савов. Иван Савов може да е руски, но може и да не
е, допълни експертът. Според Тихомир Безлов от Центъра за изследване на демокрацията п... 

Заглавие: По бързата писта: Може ли Перник да привлече инвеститори?
Дата: 12.02.2025 10:38
Медия: За Перник

Заглавие: Спор за отпадането на нотариалната заверка при прехвърляне на автомобили
Дата: 12.02.2025 09:37
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: Икономистът Атанас Кацарчев: Като се сравнят цените у нас и в чужбина, българите се чувстват втора
категория европейци
Дата: 12.02.2025 09:34
Медия: Frog news

Заглавие: "Няма инцидент и няма проблем": Директорът на летище "София" каза какво ще направи занапред
при дронове
Дата: 12.02.2025 07:59
Медия: Actualno.com

Заглавие: Дронове да не летят над стратегически обекти, иначе се свалят, предлага депутат
Дата: 11.02.2025 18:16
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Разследване на Lupa.bg: Пускането на дрона на летище София подготовка за атентат?
Дата: 11.02.2025 18:00
Медия: Новините под лупа

https://zapernik.com/za-pernik/174896/
https://tvn.bg/spor-za-otpadaneto-na-notarialnata-zaverka-pri-prehvarlyane-na-avtomobili/
https://www.frognews.bg/novini/ikonomistat-atanas-katsarchev-kato-sravniat-tsenite-nas-chujbina-balgarite-chuvstvat-vtora-kategoriia-evropeitsi.html
https://www.actualno.com/society/njama-incident-i-njama-problem-direktoryt-na-letishte-sofija-kaza-kakvo-shte-napravi-zanapred-pri-dronove-news_2393113.html
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/19896581
https://lupa.bg/news/razsledvane-na-lupabg-puskaneto-na-drona-na-letishte-sofiya-podgotovka-za-atentat_337786news.html


Технологията използва свързани помежду си радарни устройства, разположени около определена зона. С
увеличаването на използването на дронове регулирането на въздушното пространство за ниски полети в градските
райони става все по-сложно. Неотдавнашният инцидент в района на горските пожари в Лос Анджелис илюстрира
тези предизвикателства, когато неоторизиран дрон се сблъска със самолет за гасене на по... 

"Медиите са опозицията...Всичко, което трябва да направим, е да ги залеем с информация. Всеки ден ги удряме с
три неща. Те ще се хванат за едно, а ние ще успеем да прокараме всичко, което искаме. Бум, бум, бум. Те никога
няма да могат да се възстановят. Важна е началната скорост на куршума". Преди дни политическият анализатор и
колумнист на "Ню Йорк Таймс" Езра Клайн припомни в седмичния си подкас... 

София се откри Международната научна конференция "Преход от еднополюсен към многополюсен свят. Европа -
Балканите - България", посветена на 80-годишнината от Ялтенската конференция (4-11 февруари 1945 г.) и 95-
годишнината от рождението на руския държавник и дипломат Е.М.Примаков."Светът се променя буквално пред
очите ни. Новите центрове на растеж продължават да укрепват позициите си, да постигат в... 

Отпадането на законовото задължение продажбата на автомобил да се случва пред нотариус беше тема на
обсъждане в парламента. Дискусията повдигнаха от ДСБ, според които процедурата засяга между 250 000 и 400
000 души годишно. Облекчаването ѝ би спестило административната тежест и пари. Харесваш колата на съседа си,
договаряте цена, подписвате договор и е твоя - така би изглеждала ситуацията, ако пар... 

Постът на депутата от "Продължаваме промяната" /ПП/ Лена Бориславова за цените у нас предизвика за кратко
време вълна от различни коментари. Граждани са категорични, че когато ГЕРБ са на власт, цените на горивата
винаги са високи. Други път обвиняват държавата, че не си върши работата и те няма да саботират магазините, а
други да си стоят зад бюрата и да получават заплати за нещо, което не вършат.... 

Заглавие: 100 000 пъти по-евтино: Нов радар с цена няколкостотин долара проследява всеки дрон, летящ на
височина под 120 метра
Дата: 11.02.2025 14:14
Медия: Kaldata

Заглавие: "Дневник" на 24 години - за смисъла от журналистиката и подкрепата на абонатите
Дата: 12.02.2025 11:21
Медия: Дневник

Заглавие: Митрофанова събра на една маса Гуцанов, Сакскобургготски и Вигенин
Дата: 12.02.2025 10:06
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: България била единствената в Европа, която изповядва сделките за коли пред нотариус
Дата: 12.02.2025 11:12
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Граждани категорични: При ГЕРБ цените на горивата са високи! Няма да саботираме магазините, а те
да си стоят по бюрата!
Дата: 12.02.2025 11:12
Медия: Искра.бг

https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/100-000-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-%D0%B5%D0%B2%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D1%80-%D1%81-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D1%8F%D0%BA%D0%BE%D0%BB-548481.html
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2025/02/12/4740630_dnevnik_na_24_godini_-_za_smisula_ot_jurnalistikata_i/
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Mitrofanova-subra-na-edna-masa-Gucanov-Sakskoburggotski-i-Vigenin-2445790
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Bulgariya-bila-edinstvenata-v-Evropa-koyato-izpovyadva-sdelkite-za-koli-pred-notarius-2445936
https://www.iskra.bg/grazhdani-kategorichni-pri-gerb-tsenite-na-gorivata-sa-visoki-nyama-da-sabotirame-magazinite-a-te-da-si-stoyat-po-byurata/
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